
Protokollsbilaga § 8:4 Dnr. KS 2023/0092

Särskilt yttrande Kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-09-20.
Ärende 4. Planbesked för Runö 7:l46, Runö 7:86 och Runö 7:374

Miljöpartiet är positiva du att kommunen bygger nära kollektivtrafik och på redan ianspråktagen

och förorenad mark. Här kan man passa på att bygga högt.

Det blir dock en utmaning att lösa krav avseende byggnadens placering i förhållande till transport

av farligt gods och buller från trañk och Roslagsbanan. Speciellt om det blir fråga om bostäder,

Vilket det ju också redogörs för i handlingarna till beslutsförslaget.

Kommunen bör ställa höga krav på exploatörerna avseende gestaltning och hållbara lösningar.

Avseende hållbarhet handlar det inte bara om hållbara i själva genomförandeskedet. Sätt upp
hållbarhetspolicy med fokus på minskad klimatpåverkan, återbruk och cirkulerat material,

grönytefaktor (där gröna tak och Växtfasader kan ingå), förnyelsebar energi och innovativa digitala

lösningar.

Kennethjohansson (MP)



Protokollsbilaga § 8:5 Dnr: KS 2023/0091

Särskilt yttrande Kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-09-20.
Ärende 5. Planbesked för Runö 7:84

Miljöpartiet är positiva till att kommunen bygger nära kollektivtrafik och på redan ianspråktagen

och förorenad mark. Här kan man passa på att bygga högt och Miljöpartiet tycker att hyresrätter

behövs.

Kommunen bör ställa höga krav på exploatörerna avseende gestaltning och hållbara lösningar.

Avseende hållbarhet handlar det inte bara om hållbara lösningar i det fárdigbyggda utan även om
hållbara lösningar i själva genomförandeskedet. Sätt upp hållbarhetspolicy med fokus på minskad

klimatpåverkan, återbruk och cirkulerat material, grönytefaktor (där gröna tak och Växtfasader

kan ingå), förnyelsebar energi och innovativa digitala lösningar.

Kenneth Johansson (MP)



Protokollsbilaga § 8:7 Dnr: KS 2022/0109

Särskilt yttrande Kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-09-20.

Ärende 7. Svar på medborgarförslag nr 8/2022 - Riktlinjer för antal parkeringsplatser vid

nybyggnation av flerbostadshus

Miljöpartiet är positiva till minskat bilåkande/hållbart resande och därför är ett lågt parkeringstal i

de centrala delarna och/eller nära Roslagsbanan i Åkersberga bra. Men det är Viktigt att styret inte

bara medger ett lågt parkeringstal, man måste också kommunicera ut det till de som flyttar in.

Man behöver vara tydlig utåt till kommuninvånare, nyinflyttade, och förklara att det är ett aktivt

ställningstagande man gör i de nybyggda områdena, att man kanske inte kan ha någon bil eller

maximalt: en bil, när man bor i centrala Åkersberga.

Styret bör även i mobilitetsplanen beskriva hur man ska jobba för att stimulera till ett ändrat

resebeteende hos kommuninvånama, till exempel förbättrade cykelvägar, attraktiv kollektivtrafik

och bilpooler.

Kenneth Johansson (MP)



Protokollsbilaga § 8:8 Dnr: KS 2019/0063

Särskilt yttrande Kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-09-20.

Ärende 8. Förnyat uppdrag detaljplan Tuna 6:15!

Miljöparü'et yrkar bordläggnjng av ärendet då handlingar i ärendet sändes ut precis innan aktuth

möte i Kommunstyrelsens arbetsutskott.

Kenneth Johansson (MP)



Protokollsbilaga 9' 8:13 Dnr: KS 2021/0137

Särskilt yttrande Kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-09-20.

Ärende I3. Svar på motion nr I5/202l av Michael Solander (MP) - Fossilfria fordon och

maskiner i kommunens regi

Miljöpartiet ser fram emot den första uppföljningen av nyckeltalen angivna i kommunens miljö-

och klimatprogram.

Ett av nyckeltalen för att följa upp miljömålet om en fossilfri kommun är andel fossilfritt bränsle i

kommunkoncemen. Då;- ingår både kommunens fordonsflotta (inklusive Armadas och

Roslagsvattens tjänstebilar), avfallsttansporter och upphandlade samhällsbetalda transporter samt

upphandlade entreprenader som har arbetsmaskiner. (Miljöpartiet påminner här om att

Österåkers kommun nådde målet bara till 47% gällande miljöbilar i kommunorganisationen år

2022.) Dessa nyckeltal, liksom all uppföljning av Miljö- och kh'matprogrammet, kommer första

gången att rapporteras i början av 2024, för år 2023. Det ger en transparens och möjlighet för

både medarbetare och invånare att följa hur kommunen ligger till i förhållande till målet.

Kenneth Johansson (MP)



Protokollsbilaga § 8:14 Dnr: KS 2022/0236

Särskilt yttrande Kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-09-20.

Ärende I4. Svar på motion nr 3 I/2022 av Francisco Contreras (V)
- Om kommunal

koldioxidbudget

Miljöpartiet har under 2022 själva lagt en motion om koldioxidbudget, Vilken besvarats med
samma svar, och Miljöpartiet yrkar därför så klart bifall till denna motion.

Kenneth Johansson (MP)



Protokollsbilaga § 8:16 Dnr: KS 2022/0118

Särskilt yttrande Kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-09-20.

Ärende I6. Svar på motion nr I5/2022 av Peter Nummert (RP)- Återstarta förskolan i

Åsättra

De skäl som anges i beslutsförslaget, samt ordförandeförslaget, i och med att motionen avslås,

bristande barnunderlag, för ändamålet ej anpassade lokaler, stora svårigheter att rekrytera

förskollärare och övrig personal samt att barngruppens sammansättning och storlek behöver

möjliggöra att läroplanen efterlevs är inte skäl nog att inte återstarta förskolan i Åsättta. Dessa

frågor går att åtgärda. Behovet av en förskola i Åsättra ñnns, och därför yrkar Miljöpartiet bifall

till motionen.

Kenneth Johansson (MP)



Protokollsbilaga § 8:17 Dnr: KS 2022/0110

Särskilt yttrande Kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-09-20.

Ärende I7. Svar på medborgarförslag nr 9/2022- Öppna Åsättra förskola

De skäl som anges i beslutsförslaget, samt ordförandeförslaget, i och med att medborgarförslaget

avslås, bristande barnunderlag, för ändamålet ej anpassade lokaler, stora svårigheter att rekrytera

förskollärare och övrig behörig personal samt att barngruppens sammansättning och storlek

behöver möjliggöra att läroplanen efterlevs är inte skäl nog att inte öppna Åsättra förskola. Dessa

frågor går att åtgärda. Behovet av en förskola ñnns, och därför yrkar Miljöpartiet bifall till

medborgarförslaget.

Kenneth Johansson (MP)



Protokollsbilaga § 8:18 Dnr: KS 2022/0138

Särskilt yttrande Kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-09-20.

Ärende I8. Svar på medborgarförslag nr I2/2022- Öppna Åsättra förskola

De skäl som anges i beslutsförslaget, samt ordförandeförslaget, i och med att medborgarförslaget

avslås, bristande barnunderlag, för ändamålet ej anpassade lokaler, stora svårigheter att rekrytera

förskollärare och övrig behörig personal samt att barngruppens sammansättning och storlek

behöver möjliggöra att läroplanen efterlevs är inte skäl nog att inte öppna Åsättra förskola. Dessa

frågor går att åtgärda. Behovet av en förskola i Åsättra finns, och därför yrkar Miljöpartiet bifall

till medborgarförslaget

Kenneth Johansson (MP)


